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Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin  
videomöte via Teams 2023-09-11 kl 20.00-21.45 
 
Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör 
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
 
Gäster 
Josabeth Hultberg och Mar�n Serrander för SLS arbetsgrupp/interimsgrupp Kloka Kliniska Val 
 
 
§172  Mötet öppnades av ordförande. 
 
§173 Föregående at-göra-lista checkas av och vissa punkter kvarstår på nya listan, se denna. 
 
§174    Dagordningen fastställdes med �llägg av en rapport från externt möte Åke Åkesson.  

Inga övriga frågor.  
 

§175    Forskning  
Två inkomna reseansökningar ska handläggas denna vecka. 
 

§176  Remisser 
• Förslag på åtgärder för at skapa bätre förutsätningar för kliniska prövningar 
(regeringen.se)  
Andreas Stomby förfatade remissvaret som skickades in 1 september. 
• Betänkande Patientöversikter inom EES och Sverige (SOU 2023:13)  
Regeringskansliets pressmeddelande. Svar senast 17 oktober. MI har skrivit ett förslag till svar 
som ska bearbetas ytterligare. 

 
§177    Kloka Kliniska val 
 Josabeth Hultberg och Mar�n Serrander från Kloka Kliniska Val informerade om SLS nysläppta 

rapport. Arbetsgruppen har övergåt i en interimsgrupp. I juni beslöt SLS at ansluta sig �ll 
interna�onella Choosing Wisely. Frit fram för specialitetsföreningarna at starta upp med 
konkret arbete at skapa listor över lågvärdevård som bör utmönstras. Skapandet av en 
permanent arbetsgrupp på SLS väntas äga rum i maj på SLS Fullmäk�ge. Det finns mycket 
interna�onellt framtaget material at använda, men organisa�onen på SLS behöver finna sina 
former. Marknadsföring och kommunika�on behöver stärkas. Diskussion om at i den kliniska 
vardagen börja med lågt hängande frukter exempelvis D-vitaminordina�oner. På sikt behöver 
poli�ker och myndigheter (Socialstyrelsen) involveras och en befolkningsstrategi u�ormas. 
Vik�gt at SLS Kloka Kliniska Val leder processen och inte låter ini�a�vet kidnappas av de som 
ser möjligheter �ll kostnadsbesparingar. 16 februari planeras en workshop på SLS. SFAM bör 
starta en arbetsgrupp med styrelserepresentanter och medlemmar från SFAM H och 
Forskningsrådet. 
Beslut: AT bevakar frågan för styrelsens räkning 

 

https://www.regeringen.se/contentassets/e0011f0ba6b84c51bbf834768f7df5c4/forslag--pa-atgarder-for-att-skapa-battre-forutsattningar-for-kliniska-provningar--for-en-battre-valfard-och-en-starkare-life-science-sektor-ds-20238.pdf
https://www.regeringen.se/contentassets/e0011f0ba6b84c51bbf834768f7df5c4/forslag--pa-atgarder-for-att-skapa-battre-forutsattningar-for-kliniska-provningar--for-en-battre-valfard-och-en-starkare-life-science-sektor-ds-20238.pdf
https://www.regeringen.se/contentassets/13dcdc492399414caeb91a2bbe69fdfe/sou-2023-13.pdf
https://www.regeringen.se/pressmeddelanden/2023/03/utredningen-om-e-recept-och-patientoversikter-inom-ees-lamnar-sitt-slutbetankande/
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§178  Dialogmöte NPO rehab, hab och försäkringsmedicin digitalt 21 november 
 Beslut: Tas med i kommande nyhetsbrev.  
 
§179    Dokument med �ll ST-dagar 

Beslut: MI tar med �dskri�er, Allmänmedicinens sju grundpelare, Tänkargruppens förslag, Fast 
Läkare i Prak�ken. 
 

§180    Frågor at diskutera med Rachel de Basso och Jean-Luc af Geijerstam 
Intressant at s��a bekantskap med nya ordf för SKRs sjukvårdsdelega�on Rachel De Basso, en 
fråga kan vara vilken roll sjukvårdsdelega�onen har i omstöpningen �ll God och Nära Vård. Vi 
ser fram emot at få träffa Jean-Luc af Geijerstam, generaldirektör på Vårdanalys som leder 
utredningen om förstatligad vård. Specifika frågor �ll dessa gäster mejlas �ll MI så snart det är 
möjligt.  
 

§181    Rapport från externa möten 
MI har ha� kontakt med Läkemedelsverket �llsammans med Mikael Hoffman, och där 
diskuterat restnoterade läkemedel och behovet av enklare presenta�on av det som vid en 
given �dpunkt är restnoterat. Deltagit i en paneldebat om God och Nära Vård anordnat av 
företaget Sirona. Deltagit i paneldiskussion för Termin 1 på KI. Deltagit i en podd från Forum 
for Health Policy. Samtalat med socialrådet Irene Nilsson Carlsson ang Socialstyrelsens osäkra 
siffror från regionerna ang Fast Läkarkontakt. Intervjuats av Celiakiförbundet. Möte med Ulf 
Måwe som slutat som ordförande för Kompetensvärderingsrådet.  
ÅÅ informerar om et engagemang på Sjukhusläkarnas internat i Borgholm där han 
medverkade totalt fyra �mmar under två dagar. Det blev en konstruk�v dialog som gav 
mersmak. 
 

§182    Månadens nyhetsbrev 
 AL sammanställer e�er styrelseinternatet. 
 
§183 Nästa möte 
 Internat 2023-09-27 – 29. 
 
§184    Mötet avslutades 
 Ordförande förklarade mötet avslutat. 
  
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Anders Lundqvist   Magnus Isacson 
Facklig sekreterare   Ordförande 


